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PROTOKOLL 2/2023  
 
Tid: Tisdag den 28 februari kl. 8:35-10:40 svensk tid 
Plats: Haparanda, kansliet  
Närvarande: Johan Antti ordf., Timo Jokelainen, Bengt Niska, Kalervo Aska, Elli-Maria 
Kultima, Andreas Broman, Maare Marttila, Virve Sallisalmi, Simja Lempinen, Camilla 
Ahlstrand  
Birgitta Isaksson eller hennes ersättare kunde inte närvara, så Isaksson godkände  
beslutspunkter via e-post efteråt men i punkt 7 anmälde hon sin åsikt i förväg 
  

1. Mötets öppnande 
Ordförande Johan Antti öppnade mötet kl 8:35 svensk tid 
 

2. Mötets beslutsförhet 
Beslut: Mötet var inte beslutsfört. Konstaterades, att Isaksson godkänner beslut via 
e-post.  
 

3. Godkännande av ärendelistan 
Beslut: Ärendelistan godkändes 
 

4. Godkännande av föregående mötets protokoll  
Beslut: Protokoll av 2023-01-30 godkändes 
 

5. Nästa sammanträden 
Beslut: 2023-04-20, 2023-06-22  

 
6. Verksamhetsplan 2023 godkänns Bilaga 6a, 6b 

Inga ändringsförslag. Johan Antti tar reda på när kommissionens och ministeriernas 
årliga möte arrangeras. I år är den svenska partens tur att anordna mötet. 
Förhoppningen är att mötet kan hållas innan semestertid då även utredningsarbetets 
fortsättning ska diskuteras mellan parterna.  
Beslut: Verksamhetsplan 2023 godkändes 
  

7. Budget för 2024, Bilaga 7a, 7b 
Kommissionen får själv bestämma hur årliga anslagen används. Diskussion om 
antalet personal i kansliet och vad det betyder. Om kansliet har tre i stället för två 
medarbetare måste kommissionen även göra mer. Kommissionen är unik i sitt slag 
och som alla vet, mer miljöfrågor kommer och de blir ännu viktigare. Med två arbetare 
har det varit ont om resurser att synliggöra kommissionens arbete. Verksamheten 
borde vara mer utåtriktad. Gränsöverskridande samarbete behövs också mer på 
grund av språkklyftan.    
Beslut: Budget 2024 godkändes med alternativet med tre medarbetare i tjänst i 
kansliet. Mer anslag söks inte av ministeriet eller departementet. 

  
8. Gränsälvsbidraget 2023. Bilaga 8a,8b,8c 

Diskuterades om två projekt som ska vara noggranna och ta hänsyn till miljön i älven.   
Beslut: Kommissionen gör beslut av bidragstagare enligt arbetsgruppens förslag. 
Två projekt ska ha ytterligare villkor för att bidrag kan beviljas. 
 

9. Havsbaserad vindkraft och vandringsfiskar 22–23 mars 2023 
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Lempinen berättade om seminariets läge. Seminariet arrangeras i Haparanda och 
varar från lunch till lunch. Ca 40 anmälningar kommit in. 
 

10. Studieresa till Tweedälven 
Lempinen berättade om researrangemangen. Biljetterna är bokade och några har 
redan fått sina biljetter. 
 

11. Yttrandebegäran och beslutsärenden, för kännedom, Bilaga 11 
 

12. Möten och seminarier 
 
Kommande 
2023-02-28 Jord-och skogsbruksministeriet i Torneå kl 12:00-15:30 finsk tid   
2023-02-28 HaV, SLU m.fl. Mötet arrangeras i Torneå Park-hotell, och dit kommer även finska 
representanter.  
 

Gångna: 
 
2023-02-09 Arbetsgruppen Gränsälvsbidraget i Haparanda, Myllykangas, Niva, Tjärner,  
Hyöppinen, Ahlstrand, Lempinen  
 

13. Övriga ärenden 
Kommissionens arbetsgrupp för fiskestadgan. En informell arbetsgrupp hade sitt 
möte via Teams den 24 februari, mötet var inte beslutsför men där diskuterades om 
fiskestadgans protokollspunkter enligt HaVs önskemål. Dessa frågor kommer fram 
senare dagen då kommissionen skall träffa båda avtalsparterna i Torneå. 
 

14. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet kl 10:40 svensk tid. 


